
Fra: Trond Fosse <trond@fossebruk.no> 
Sendt: mandag 5. november 2018 09:11 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Feieavgift 
 

Hei 

 

Vi har en beboer i vårt borrettslag som ønsker å ta i bruk sin vedovn, og da skal hun vel betale 

feieavgift. 

 

Hva trenger dere å vite fra oss/beboer for å sette dette i sving? 

 

Mvh. 

 

Trond Fosse 

 

Styreleder Juvikstølen Borrettslag. 

 

 

 


